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Írásbeli kérdés
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas
Sándor, földművelésügyi miniszterhez,

„Hulladék-raktározási problémák Balatonvilágoson ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

Ahogy az alább megtalálható képeken is látszik, Balatonvilágoson a Green Energy 2013 .
Hulladékhasznosító Kft . tulajdonában levő területet irdatlan állapotok jellemzik .
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Tény, hogy az ingatlanon a vállalkozás saját bevallása szerint hulladék-kezelést nem, csak hulladék -
raktározást folytat. Mégis, a nem megfelel ő eljárás óriási környezetvédelmi és egészségügyi
kockázatokkal jár, ráadásul a szél által széthordott hulladék esztétikai problémákat is okoz a
település, a lakosság és az üdülőtulajdonosok számára .

A probléma amúgy nemcsak ez, hanem az is, hogy a Siófoki Közösségi Hivatal jegyzőjének 4535-
2/2015. ügyiratszámú, 2015 . március 4-i keltezésű tájékoztatása szerint a vállalkozás nem nyújtott b e
a telephely iránti engedély kérelmet Balatonvilágoson . Így úgy tűnik, tevékenysége nem is számít
legálisnak .

Mindemellett az Országos Környezetvédelmi és Természetvédelmi F őfelügyelőség 2015 . március
26-i keltezésű, OKTF-KP/5787-3/2015 iktatószámú levele arról ad tájékoztatást, hogy a Közép -
dunántúli Környezetvédelmi és Természetvédelmi Felügyelőség március 17-én vizsgálatot indított a
vállalkozás ügyében .

Mindezekre tekintettel kérdezem : lezárt-e már a Felügyelőség vizsgálata? Ha igen, milye n
eredménnyel, mit terveznek tenni? Amennyiben nem, akkor kérdezem: mikorra várható, hogy eze k
az áldatlan balatonvilágosi állapotok megszűnjenek, és a hamarosan induló szezon előtt megoldódjon
a balatonvilágosi környezetvédelmi és egészségügyi veszélyhelyzet ?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . április 1 .

Harangozó Gábo r
országgyűlési képviselő

MSZP
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